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Z powtharttem

L. Dlaczegomiasto mai4cwiedzg, aew przypadku przebudowy algi Jana Pawla II
ruch i iU1*aUgaAe Uicami Mielgcinsk1rBrzezinowQ, nie wykotzystalo

naleiryciir"-onto tych ulic. Nie wypebriono wszystkich ubyk6w w jezdni' i
teraz'przy duitym nitgZe uruchu jest to szczeg6yie uciqiiliwe ala pojazd6w,

or*b"rpieczeristwa na drodze.Apelujg, aby planowany w najbli2szym czasie

remont ne.wralgic zrrrego odcinka 
"ti.y 

Brzezinowej od ulicy Szkolnej do ulicy

Bluszczowej uyl:ut najmniej uci4iliwy dla kierowc6w nie tylko naszego

miasta.
2. Mieszkancy Michelina skarz4 sig na brak koszy na smieci na wigkszosci ulic

naszego osiedla. Kosze w rejonie plac6w zabaw i lokalnego parku to

^,zdecydowanie 
zr-ror,rila na tak rozlegtym terenie'

f:)Mi6"t *.V Zazamczadomagajq sig ustawienia kosz6w na Smieci w rejonie i

Y *-ego przejscia pod torowiskiem kolejowym, ni9da1nogdd91_vm do uzytku.
ty

4.-]MnffiisfiAntoniego przy posesji o numerze 44 stoi calkowicie uschnitte

drzewolipy. Proszq ol.go usunigcie, bo stanowi to zagrohente dla os6b i
poj azd6w przemieszczaj4cych sig obok-

Pan zamieszkalY PrzY ul' ReYmonta

ponownie prosi pana prerydenta o umo2liwienie mu wykupu nieruchomo5ci

i.tOta zajrr-uje, wraziudzieleniem stosownej bonifftaty. Jako gl6wny najemca

polowyiudynku wrvze schorowanym 80 letnim bratem, oraz c6rkqz

a*o3giem dzieci. Deklaruje po wykupie generalny remont, onzptzyl4czenie

sig do sieci MPEC-u, co o*olrniloUy miasto od sporych naklad6w finansowych

zwiryanych chociuilby z ttkwidacjq pieca CO. Ta vsdnna nljeszka tam od wielu

lat, iod 2015 roku bezskuteczrie stara sig o wykup czqsci kt6r4 zajmuiq'

Ponownie w ich imieniu proszg o pozylywnercryatrzenie ich wniosku.

Proszg o informacj g, ile podmiot6w go spodarc Ty ch prowadz4cych dziaNalnoi;(

we Wloclawku sklizystalo z pomocy miasta w okresie trwaj4cej pandemii

koronawirusa. Ile lokali gastronomicrcrych, bar6w i hoteli skorrystalo ze

nvolnienia podatku od nieruchomo$ci, zawartego w uchwale Rady Miasta na

t4 okazjg.
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